
فرماندار چادگان  هفته تعاون را تبریک گفتنماینده چادگان  هفته دولت را تبریک گفت
هفته دولت فرصتی مغتنم در پاسداشت یاد و خاطره شهیدان والامقامی 
است که حضور در سنگر جهاد و شهادت در دفاع از آرمان های انقلاب 
اســلامی را به حضور دنیوی ترجیح دادند و با خون سرخ خویش در 
روزهای افتخار و حماسه، تلالو روشــنی از ایمان و عمل را به یادگار 

نهادند.
اینجانب ضمن گرامیداشت یاد و خاطره شهدای معظم دولت و کارمند 
به ویژه شهیدان رجایی و باهنر، هفته دولت را به ریاست محترم جمهور، 
هیات دولت و تمامی مدیران و مســئولان و کارمندان ارزنده حوزه 

انتخابیه فریدن بزرگ و تمامی نیروهای پرتلاش و فعال که در مسیر 
خدمت به مردم و تحقق اهداف جمهوری اسلامی ایران خالصانه گام 
بر  می دارند تبریک عرض می نمایم و توفیق روزافزون این بزرگواران را 
در سایه توجهات حضرت  ولی  عصر )عج( و تحت زعامت رهبر معظم 

انقلاب اسلامی از درگاه ایزدمنان خواستارم.
دکتر حسین محمدصالحی

نماینده مردم شریف شهرستان های فریدن، فریدونشهر، چادگان و 
بویین میاندشت در مجلس شورای اسلامی

به گزارش روابط عمومی فرمانداری شهرســتان چادگان ؛ فرماندار با 
صدور پیامی هفته تعاون را تبریک گفت.

بسم الله الرحمن الرحیم
 توسعه و شکوفایی اقتصادی در سایه تعاون امکان پذیر است و اسلام 
به عنوان کامل ترین دین الهی با آیه " "وتعاوَنوُا عَلیَ البِرِّ و التَّقوی" بر 

این مهم صحه گذاشته است.
 یکـی از کارآمدتریـن راهکارها بـرای رونـق اقتصـادی حمایت از 
تعاونی ها بـوده که  احیاگـر ارزش های مبتنی بر مشـارکت، اتحاد 

و مسـئولیت پذیـری اجتماعـی هسـتند.اینجانب ضمـن تبریک 
هفته تعـاون بـه همـه تعاونگـران و فعالان ایـن بخـش تاثیرگذار 
در شهرسـتان چـادگان از تلاش هـای صـورت گرفتـه در زمینـه 
اشـتغالزایی، رشـد اقتصادی و تولید و خدمـات قدردانـی نموده ، 
سلامتی و سـعادت آنان را از خداوند متعال خواستارم ؛ امید است 
با توسـعه و ترویج فرهنـگ تعاون، زمینـه بالندگی بیـش از پیش 

شهرسـتان فراهم شـود.
جواد شمسی پور - فرماندار چادگان
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مدیر کل محیط زیست استان یزد خبر داد

ممنوعیت بارگذاری صنایع آلاینده 
در محور عقدا - مهریز

مدیر کل محیط زیست استان یزد  اظهار داشت: با 
توجه به آلایندگی شدید محور عقدا - مهریز در شورای 
برنامه ریزی و توسعه استان با موافقت مسئولین 
استانی )استاندار، نمایندگان مردم در مجلس شورای 
اسلامی و....( بارگذاری صنایع آلاینده در محور عقدا 

– مهریز ممنوع اعلام شد.
» سیدرضا نورانیان « بمناسبت هفته دولت در جمع 
اصحاب رسانه استان گفت : با توجه به آلایندگی 
شدید محور عقدا – مهریز در شورای برنامه ریزی و 
توسعه استان با موافقت مسئولین استانی )استاندار، 
نمایندگان مردم در مجلس شورای اسلامی و....( 
بارگذاری صنایع آلاینده در محور عقدا – مهریز 

ممنوع اعلام شد. 
مدیر کل محیط زیست استان یزد  در ادامه افزود: 
تمامی شهرهای محور مهریز – عقدا به ایستگاه  های 
سنجش آلودگی ذرات محیطی ) اشکذر، یزد، مهریز( 
و تلویزیون های نمایشگر وضعیت شاخص های 
کیفی هوا )اردکان، میبد، اشکذر، یزد، مهریز( و 
نمایش شاخص ها به صورت مستمر و شبانه روزی 

مجهز شده اند
وی از تسهیلات به صنایع از محل صندوق ملی محیط 
زیست برای اجرای پروژه های کاهش آلودگی زیست 
محیطی  خبر داد و افزود : بر این أساس قریب به 100 
میلیارد تومان تسهیلات برای خرید تجهیزات کاهش 

آلایندگی هوا هزینه شده است .
نورانیان در خصوص برخورد با متخلفان شکار و صید  
گفت : از ابتدای سال 1401 تا کنون 70 پرونده کشف 
تخلفات شکار و صید تشکیل و 29 قبضه اسلحه مجاز 
و 22 قبضه اسلحه غیر مجاز، از 112 متخلف، برای 

شکار 68 راس گونه جانوری کشف شده است.
گفتنی اینکه: این نشست در قالب تور رسانه ای در 
محل باغ آهوی شهرستان مهریز  با حضور بخشدار و 
رییس اداره شهرستان مهریز و معاونین ادارکل محیط 

زیست استان بر گزار گردید .

استان یزد

اجرای ۲۱6 کیلومتر شبکه توزیع و خط انتقال آب در شهرستان سیریک

مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب هرمزگان از اجرا 
و بهسازی 216 کیلومتر خط انتقال و شبکه توزیع 
آب در شهرستان سیریک از ابتدای دولت سیزدهم 

خبر داد.
عبدالحمید حمزه پور مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب 
هرمزگان در تشــریح جزئیات احداث شبکه توزیع 
و خط انتقال آب در دولت ســیزدهم، با بیان اینکه 
پروژه های آبرسانی تاثیر به سزایی در توسعه مناطق 
مختلف دارد، افزود: خوشبختانه با هم افزایی موجود 
و حساسیت استاندار هرمزگان نسبت به اجرای پروژه 
های آبرسانی، اقدامات امیدوار کننده ای طی دو سال 

گذشته انجام و محقق شده است.
وی ادامه داد: حجم پروژه های آبرسانی در شهرستان 
سیریک به دلیل تنش آبی موجود در این شهرستان و 
نبود منابع سطحی و زیرسطحی برای تامین آب شرب 
مشترکین در این دولت قابل توجه است که بزودی با 
وارد مدار شدن ظرفیت های جدید تامین آب بویژه 
آب شیرین کن زیارت، شاهد بهبود وضعیت آب شرب 

در پرتنش ترین مناطق این شهرستان خواهیم بود.
حمزه پور افزود با تعمیرات اساســی آبشیرین کن 
ســیریک، تولیــد از 1200 مترمکعب بــه 2800 
مترمکعب افزایش یافت و این شهر از تنش آبی خارج 
شد و همچنین با حفر و تجهیز دو حلقه چاه آبرسانی 
بخش بمانی به پایداری رسید و با بهسازی و بازسازی 
ایســتگاه های پمپاژ و ترمیم مخازن، ضمن بهبود 

وضعیت آبرسانی، تاسیسات آماده انتقال منابع جدید 
به جامعه هدف خواهد بود.مدیرعامل شرکت آب و 
فاضلاب هرمزگان با بیان اینکه طی دو سال گذشته 
216 کیلومتر خط انتقال و شبکه توزیع در شهرستان 
سیریک احداث شده و این روند برای پایداری وضعیت 
آب شرب مشترکین ادامه دارد، گفت: با حمایت دولت 
سیزدهم طی دو سال بیش از 60 کیلومتر خط انتقال 
و بیش از 140 کیلومتر شبکه توزیع آب در شهرستان 

سیریک اجرا شده است.
به گفته حمزه پور، در ایــن مدت 6.5 کیلومتر خط 
انتقال گروک تا ســیریک، 25 کیلومتر خط انتقال 
از ســیریک تا گاراندهو به بهره برداری رسید و 1.5 

کیلومتر از محل چاه های ســرزه  تعمیر و بازسازی 
شده است.

وی ادامه داد: با هدف تامین آب مشترکین شهرستان، 
23 کیلومتر خط انتقال آب شهر کوهستک و بخش 
بمانی، 7 کیلومتر خط انتقال نیروگاه سیریک و 23 
کیلومتر خط انتقال تامین آب شهرک شهید سلیمانی 
و روستای گدو نیز در این دولت اجرا و به اتمام رسید.

به گفته مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان، 
آبرسانی به شهرک صنعتی گروگ از دیگر اقدامات 

انجام شده در این دولت است.
حمزه پور همچنین به احداث و فعال سازی دو پروژه 
تاثیرگذار دیگر در شهرستان ســیریک اشاره کرد 

و افزود: عملیات احــداث 14 کیلومتر از خط انتقال 
آب شیرین کن زیارت و فعال سازی پروژه مجتمع 
سرارو به طول 17 کیلومتر از جمله پروژه های مهمی 
است که در قالب طرح های محرومیت زدایی فعال و 

عملیات حفاری و لوله گذاری در حال انجام است.
وی در ادامه با قدردانی از مشــارکت مردمی، نیروی 
دریایی سپاه، بسیج، هلال احمر، گروه های جهادی 
و خیرین در اجرای پروژه های آبرسانی در شهرستان 
سیریک تصریح کرد: 120 کیلومتر از شبکه توزیع 
با مشــارکت آبفا و این گروه ها انجام شده است که 
امیدواریم با تحقق کامل طرح جهاد آبرسانی به عنوان 
یکی از پروژه های بزرگ در دولت ســیزدهم شاهد 
وضعیت پایدار آب در شهرها و روستاهای سیریک 

باشیم.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان همچنین 
به دیگر اقدامات انجام شده در بخش اجرای شبکه 
توزیع، افزود: طی دو ســال گذشــته 6 کیلومتر از 
شبکه توزیع شــهر ســیریک، 2 کیلومتر از شبکه 
توزیع روستای کنارجو بهســازی و توسعه یافت و ، 
15 کیلومتر از شبکه توزیع مجتمع سرارو در دست 
اجراست و همچنین 7 کیلومتر از شبکه توزیع شهرک 

شهید سلیمانی نیز احداث شد.
 حمزه پور در پایان، با بیان اینکه بــرای اجرای این

 پــروژه ها اعتباری بالــغ بر پانصد میلیــارد تومان 
هزینه شــده اســت، تصریح کرد: با اجرا و بهسازی 
خطوط انتقال، شبکه توزیع و ایجاد منابع آبی جدید 
شهرستان سیریک جمعیتی بالغ بر 50 هزار نفر از این 

اقدامات متاثر می شوند.

از ابتدای دولت سیزدهم توسط شرکت آب و فاضلاب هرمزگان محقق شد:
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استان خراسان جنوبی

عواید موقوفات  خراسان جنوبی 
به ۲3 میلیارد تومان رسید

مدیرکل اوقاف و امور خیریه خراسان جنوبی 
گفت: از ابتدای سال 1401 تاکنون 23 میلیارد 
تومان عواید موقوفات در استان داشتیم که بیش از 
50 درصد نیات موقوفات استان برای ایام عزاداری 

امام حسین)ع( است.
حجت الاسلام  پرویز بخشی پور در نشست 
خبری هفته دولت  اظهار داشت:  96 امامزاده و 
بقعه متبرکه در استان وجود دارد که طرح آرامش 
بهاری، ضیافت الهی، نشاط معنوی و بصیرت 
عاشورایی از جمله برنامه های اوقاف در بقاع متبرکه 
است.مدیرکل اوقاف وامور خیریه خراسان جنوبی 
افزود: در حوزه اجرای نیات واقفین و از محل عواید 
واقفین نیز برنامه هایی داریم مانند اهدای لوازم 
تحریر به دانش آموزان و دست های مهربانی و 
کمک به نیازمندان، طرح قرار دوازدهم که به 
یاد امام زمان)عج( دوازدهم هر ماه کمک های 
معیشتی و معنوی و نقدی و کمک به سادات 
انجام می شود.بخشی پور با بیان اینکه جذب 
کمک خیران و استفاده از عواید بقاع متبرکه و 
نذورات طرح مودت در برنامه داریم تصریح کرد: 
از ابتدای سال 1401 تاکنون 23 میلیارد تومان 
عواید موقوفات در استان داشتیم.مدیرکل اوقاف 
و امور خیریه خراسان جنوبی خاطرنشان کرد: 
گلدسته های امامزادگان باقریه)ع( بیرجند با 
اعتبار یک میلیارد و 800 میلیون تومان در حال 
ساخت بوده و ساختمان امامزاده نیز در زمینی به 
مساحت 4 هزار مترمربع است که برای ساخت آن 
نیاز به اعتبار بوده و امیدواریم عملیات اجرایی فاز 

نخست این ساختمان امسال آغاز شود.

فاطمه سنائی فر  / گروه استان ها
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اقدامات ارزشمند فولاد مبارکه در سرمایه گذاری پروژه انتقال آب از دریای عمان

 امروز شاهد این هستیم که پروژه های توسعه فولاد مبارکه در حال 
به بار نشستن هستند؛ ازاین رو از مدیرعامل فولاد مبارکه که یکی از 
مدیران انقلابی، جهادگر، دانشــمند و سخت کوش کشور هستند و 
همچنین از سایر مدیران و کارکنان این شرکت قدردانی می نمایم.این 
مطلب را عباس علی آبادی وزیر صنعت، معدن و تجارت عنوان کرد وی  
همزمان با هفته دولت به اصفهان سفر نمود و  طی بازدید از شرکت 
فولاد مبارکه،  پروژه توسعه پارک های انباشت و برداشت این شرکت 

را افتتاح کرد .
راهبرد مدیریت فولاد مبارکه خلق ارزش برای جامعه است

وی در این مراسم همچنین  اذعان داشت: امروز راهبرد مدیریت 
فولاد مبارکه خلق ارزش برای جامعه است و با عنایت به این راهبرد باید 
اشاره کنم که در شرکت مبنا نیز ما در گام نخست بنا را بر آن گذاشتیم 
که شرکتی برای حل مسئله باشیم و امروز در شرایطی هستیم که باید 
در مسیر خلق ارزش و ساختن آینده جدید برای آینده ای که به ارتقای 
رفاه اجتماعی و انسانیت ختم می شود، حرکت کنیم.وی با اشاره به 
پذیرفته شدن ایران در بریکس نیز تصریح کرد: تحریم ها بنا داشت 
که مسیر رشد و حرکت جمهوری اسلامی را کُند یا متوقف کند؛ ولی 
خوشبختانه در روزهای اخیر شاهد پذیرفته شدن جمهوری اسلامی 
ایران در بریکس بودیم.علی آبادی با تأکید بر اینکه فولاد مبارکه در 
حوزه استفاده بهینه از منابع آبی نیز اقدامات بسیار ارزشمندی انجام 
داده است، گفت: بازچرخانی پساب های شــهری و استفاده آنها در 
چرخه صنعت و تولید فولاد کار بسیار ارزشمندی است که در فولاد 
مبارکه انجام شده است؛ اما به یقین روش های بهتری نیز وجود دارد 
که به مصرف آب کمتر می انجامد. همــواره در همه حوزه ها امکان 
افزایش بهره وری وجود دارد.وزیر صمت گفت: باید با ورود پرقدرت 
به صحنه های بین المللی خود را باور کنیم و به خاطر داشته باشیم به 
عنوان مثال در شرکت مپنا نیز امروز به موفقیت های ارزشمندی دست 
یافته ایم. در این شرکت به توان تولید توربین گازی به عنوان افتخار 
آمیزترین مصنوع بشر و قطعات موتور هواپیما دست یافته ایم و در حال 
ساخت این تجهیزات و صادرات آن ها به کشورهایی هستیم که خود از 

ابرقدرت های جهان هستند.
پروژه نورد گرم ۲ فولاد مبارکه منجر به بهبود وضعیت کمی و 

کیفی
وی در بازدید از پروژه نورد گرم 2 فولاد مبارکه نیز گفت: بسیار خرسندیم 

که امروز در استان اصفهان شاهد فعالیت جدی بخش صنعت برای توسعه 
صنعت فولاد در پایین دست هستیم چراکه زنجیره ارزش افزوده از اهمیت 
زیادی برخوردار است. قطعاً پروژه نورد گرم 2 فولاد مبارکه منجر به بهبود 
وضعیت کمّی و کیفی تولید فولاد کشور و نوید خوبی برای آینده صنایع 
خودروسازی و دیگر صنایع است.وی در بخش بعدی سخنان گفت: امروز 
از بزرگ ترین چالش هایی که پیش روی فولاد مبارکه است، تأمین مواد 
اولیه و خوراک سنگ آهن و گاز طبیعی موردنیاز این شرکت است؛ این 

چالش ها باید به سرعت حل شود.
با تمام وجود از فولاد مبارکه حمایت خواهیم کرد

وزیر صنعت، معدن و تجارت  همچنیــن گفت: اگرچه قانون 
دولت ها را مکلف به تأمین برق موردنیاز صنایع کرده است؛ اما شاهد این 
هستیم که امروز فولاد مبارکه در تأمین برق نیز به درستی ورود کرده و 
به یاری دولت شتافته است. با این رویکرد می توان گفت، به تعبیر امام 
خمینی رحمت الله علیه همه مردم دولت و در برابر تعالی کشور مسئول 
هستند؛ بنابراین فولاد مبارکه باید در زمینه پژوهش و استخراج معادن 
نیز ورود کند و ما نیز با تمام وجود از فولاد مبارکه حمایت خواهیم کرد.
خودکفایی از واردات و تولید محصولات خاص هدف گذاری 

فولاد مبارکه
محمدیاسر طیب نیا مدیرعامل فولاد مبارکه اصفهان نیز در بازدید وزیر 
صمت از فولاد مبارکه اظهار داشت: سال گذشته وارد 30 سالگی دوم 
فولاد شدیم و در گام دوم، خودکفایی کشور از واردات و تولید محصولات 
خاص را هدف گذاری کرده ایم و سال گذشته ورق فولاد زنگ نزن را برای 
اولین بار تولید کردیم.وی با اشاره به حضور فعال شرکت های بزرگ در 
بازار سهم گفت: سهم فولاد مبارکه در مقایسه با شاخص کل بورس از 
همه برتر بوده و شرایط بهتری را داشته است.طیب نیا تصریح کرد: اگر 
امروز در کشور حرف از مهار تورم می زنیم و اگر یکی از عوامل تورم را 
رشد نقدینگی می دانیم، فولاد مبارکه و سهام آن بهترین جایگاهی 
اســت که دولت می تواند هدف گذاری برای جمع آوری نقدینگی از 
بازار و مهار تورم کند.مدیرعامل فولاد مبارکه اصفهان بیان کرد: اگر 
یک دهه گذشته را بررسی کنیم ســهام فولاد مبارکه بالاترین بازده 
در مقایسه با خودرو، سکه، ارز و مسکن را داشته است و اگر انسجامی 
بین سیاست های اقتصادی دولت، صنعت و نیرو ایجاد شود بسیاری از 
مشکلات اقتصادی با روی آوردن و اعتماد به این بازار برطرف می شود.

مدیرعامل فولاد مبارکه اصفهان خاطرنشان کرد: امروز اقتصاد فولادین 
به عنوان بهترین جایگزین اقتصاد بدون نفت، نقشه راهی است که ما را 

به اقتصاد مقاومتی می رساند.

کمتر از ۶۵ درصد ظرفیت ها در فولاد مبارکه به کار است
وی  همچنین بیان کرد: امروز در کشور هند وزارت فولاد شکل 
گرفته و در کشورهای در حال توسعه و کشورهایی که رشد جدی 
در توســعه صنعت رقم می زنند همه در این صنعت سرمایه گذاری 
جدی کردند، ایران کشور دهم در دنیا است و سرمایه گذاری خوبی 
در این حوزه انجام شده است.طیب نیا با بیان اینکه کمتر از 65 درصد 
ظرفیت ها در فولاد مبارکه به کار اســت، گفت: امروز در راســتای 
رسیدن به اقتصاد بدون نفت صنعت فولاد و هدف گذاری صادراتی 
می تواند نقش آفرینی کند و هر جا تولید فولاد کم شــود ارزآفرینی 
برای کشور هم کاهش پیدا کرد.مدیرعامل فولاد مبارکه اصفهان بیان 
کرد: اگر در فولادمبارکه موفقیت هایی کسب کردیم به خاطر ارزش 
افزوده ای است که در این زنجیره ایجاد شده است، رمز سودآوری در 
فولاد مبارکه افزایش بهره وری و ایجاد ارزش افزوده در این زنجیره 
کامل است.وی با تأکید بر استفاده حداکثری از ظرفت های موجود 
عنوان کرد: ظرفیت ایجاد شده در گروه فولاد مبارکه 10.2 میلیون 
تن بوده و با وجود مشکلات چند ساله اخیر در حوزه مواد اولیه، حمل 
و نقل و انرژی سال گذشته موفق شدیم از ظرفیت و 10.2 میلیون تن 

در اواسط اسفندماه گذر کنیم.

برای خلق آینده ای بهتر  هم قسم شدیم
وی افزود: امروز مدیران مجتمع فولاد مبارکه رسالت خود را تنها 
تولید ورق فولادی نمی دانند، امروز همه ما برای خلق آینده ای بهتر و 
ساختن ایران اسلامی هم قسم شده ایم و اعتقاد داریم اگر در بسیاری 
از اتفاقات فولاد توانسته افتخارآفرینی کند، این افتخارآفرینی ها باید در 
شرایط امروز برای ساختن کشور به کار آید.وی با بیان اینکه اگر به فولاد 
مبارکه اعتماد شود، این ظرفیت وجود دارد که اتفاقات بزرگ در کشور 
رقم بخورد، افزود: فولاد مبارکه به عنوان بزرگ ترین بنگاه اقتصادی کشور 

است، بالغ بر 60 درصد صنعت کشور به فولاد مبارکه وابسته هستند.
۶۰۵ شــرکت دانش بنیان جزو لیست تأمین کنندگان فولاد 

مبارکه
طیب نیا با اشاره به اینکه در حوزه بومی سازی در فولاد مبارکه 100 
هزار قطعه و تجهیز و ماده مصرفی بومی سازی شده است، افزود: سال 
گذشته 1300 قطعه و ماده در فولاد مبارکه بومی سازی شد و 1300 
قطعه امسال برای بومی سازی هدف گذاری شده است.وی افزود: امروز 
605 شرکت دانش بنیان جزو لیست تأمین کنندگان فولاد هستند، 
گفت: فولاد مبارکه امروز فارق از یک منطقه جغرافیایی حرف برای 
گفتن دارد، امروز فولاد مبارکه می تواند مرکز هدف گذاری دولت باشد. 

وزیر صنعت، معدن و تجارت همزمان با هفته دولت  و  طی بازدید از شرکت فولاد مبارکه عنوان کرد :

یلدا توکلی / گروه ایران
   tavakoli.yalda11@gmail.com
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